

Email-Aktion Polen an den Ministerpräsidenten Donald Tusk

Bitte beide Email-Adressen benutzen: **donald.tusk@gmail.com, kontakt@kprm.gov.pl**

Betreff: Personal message from Dr. Monostory to the Prime Minister

Your Excellency,

You have recently received a letter from the President of „SOCIETY FOUNDATION FOR JUSTICE“, Dr. Attila Monostory. I fully support the content of this letter.

I respect the Polish judicial system and the national sovereignty of the public prosecutor's office. It would be important for European democracy if the principles of the European Union, which correspond to the guidelines of the Universal Declaration of Human Rights would be fully applied also in the court case of Udo Leibmann in Wrocław. This is a court case of great international importance.

I would kindly ask you to help.

Yours faithfully,

Name

Country

Diesen Text bitte nicht senden!!!!

Übersetzung:

Betreff: Persönliche Botschaft von Dr. Monostory an den Premierminister

Eure Exzellenz,

Sie haben kürzlich ein Schreiben des Präsidenten der „SOCIETY FOUNDATION FOR JUSTICE“, Dr. Attila Monostory, erhalten. Ich unterstütze den Inhalt dieses Schreibens voll und ganz.

Ich respektiere das polnische Justizsystem und die nationale Souveränität der Staatsanwaltschaft. Es wäre wichtig für die europäische Demokratie, wenn die Grundsätze der Europäischen Union, die den Leitlinien der Allgemeinen Erklärung der Menschenrechte entsprechen, auch in dem Gerichtsverfahren von Udo Leibmann in Wrocław angewandt werden. Dies ist ein Gerichtsverfahren von großer internationaler Bedeutung.

Ich bitte Sie herzlich um Ihre Unterstützung.

Hochachtungsvoll

Name

Land

